
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS DE 

MAR DEL DIA 10 DE NOVEMBRE DE 2022 

 

Es reuneixen, mitjançant la plataforma online jitsi, el dia 10 de novembre de 2022 a les 16 hores, els 

següents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

 

Presideix el Sr. Joaquim Mas Ferré, regidor de Promoció Econòmica. 

Representant del Grup Municipal ERC, Sr. Arnau Barangé. 

Representant del Grup Municipal CUP, Sra. Eva Franco. 

Representant del Club Nàutic, Sra. Pilar Rodriguez. 

Representant de la UBICA, Sra. Mireia Casán. 

Representant Hosteleria, Sr. Santi Ponsarnau.  

Representant del Mercat Municipal, Sra. Lourdes Capell. 

 

També assisteixen a la reunió: 

Sr. Oriol Ferran, Cap de Premsa de l’Ajuntament d’Arenys de Mar. 

 

El Sr. Joaquim Mas agraeix als presents la seva assistència i s’inicia els temes previstos a l’ordre del 

dia: 

 

1. Lectura i aprovació si s’escau, de l’Acta de la reunió anterior 

 

S’aprova l’acta anterior per unanimitat.  

 

2. Segona Edició Premis Empreses i Emprenedoria 2023 

 

El Sr. Joaquim Mas informa que es tornen a convocar el Premis Arenys Acció, tenint en compte que 

l’any anterior havien tingut molt bona acollida i que la comissió encarregada d’escollir els premiats 

serà la mateixa que l’any anterior: 

- Representant del sector marítim: Sr. Antoni Marzoa. 

- Representant hostaleria: Sr. Santi Ponsarnau. 

- Representant del Mercat Municipal: Sra. Lourdes Capell. 

- Representant del comerç: Sra. Mireia Casan. 

 

Per altra banda, el Sr. Joaquim Mas  invita a tots els membres del Consell a plantejar possibles candi-

dats per a que la comissió els valori. 

 

La intenció és fer la convocatòria el primer trimestre de l’any i d’aquesta manera tenir la resta de 

l’any per conèixer els seleccionats de l’any vinent.  

El Sr. Joaquim Mas  explica que des de la comissió es triarà la data i l’espai on es realitzarà l’acte, te-

nint en compte que el Calisay és un dels llocs més adients. 



 

3. Campanya de Nadal 

El Sr. Joaquim Mas explica en què consistirà les accions de la Campanya de Nadal per activar el co-

merç local i que ha estat consensuada amb la UBICA i la qual agraeix la seva col·laboració. 

La intenció és que la campanya de Nadal s’iniciï amb l’encesa de les llums de Nadal el dia 2 de 

desembre. 

Les accions que es duran a terme seran el canvi de les banderoles de la Riera, tots els comerços del 

municipi que es vulguin adherir tindran un element distintiu, targetes de rasca i guanya i hi hauran les 

atraccions a la part alta de la Riera amb una novetat (vaixell pirata) i gestionades per l’UBICA. 

Per altra banda, aquest any com a novetat també s’ha gestionat un calendari d’advent virtual destinats 

als petits. 

El Sr. Joaquim Mas informa que el dia 18 de desembre, coincidint amb la fira de Nadal de la Plaça de 

l’Església, es farà la Festa del comerç al carrer, on tots els comerciants que estiguin interessats po-

dran treure al carrer la botiga i es situaran des del Calisay fins a la plaça de l’Ajuntament. A més a 

més, aquell cap de setmana hi haurà la cagada del Tió i la Fira de 2ª ma de l’AVAM. Per aquest motiu, 

de de turisme es farà una inserció publicitària als mitjans de comunicació atès que serà un cap de 

setmana de moltes activitats. 

El Sr. Joaquim Mas agraeix la feina i col·laboració de l’UBICA i aquest any també la col·laboració del 

Mercat Municipal que participarà en l’acció de dinamització del rasca i guanya. 

La Sra. Mireia Casan agraeix també la col·laboració del Mercat Municipal en aquesta acció perquè 

com més sinèrgies es faci entre l’Ajuntament, UBICA, entitats, Mercat Municipal més repercussió hi 

haurà al municipi. Comenta que un dels problemes que veuen és que hi ah d’haver més comunicació 

(xarxes socials, publicacions, etc..) per a que els ciutadans es quedin a Arenys i no vagin fora a com-

prar. 

El Sr. Joaquim Mas també exposa les activitats de comerç que s’han realitzat fins ara i són: 

- actualitzar el tòtem amb un vinil nou amb publicitat dels comerços. 

- instal·lació d’un nou tòtem amb forma de bossa comercial amb vinils nous a cada campanya de l’any. 

Aquest actuació s’ha pogut realitzar gràcies al treball conjunt de Medi Ambient, Policia Local,  UBICA 

i la regidoria de Promoció Econòmica. 

 

4. Projecte Mercat Municipal 

El Sr. Joaquim Mas explica que es va encarregar un projecte per renovar el Mercat Municipal però 

sense fer una reforma integral, sinó un reforma estructural. 

Quan el projecte estigui lliurat es podrà portar a l’aprovació del Ple, tenint en compte el seu cost 

però que no serà el mateix que si es fes una reforma integral. La reforma serà molt positiva per al 

comerç local per dinamitzar-lo. 



 

Es farà una presentació el dia que s’aprovi al Ple i a la qual els paradistes estaran convidats. 

 

5. Precs i preguntes 

 

La Sra. Eva Franco pregunta referent a la reforma del Mercat Municipal s’ha tingut en compte els 

accessos. 

 

El Sr. Joaquim Mas respon que a la ultima reforma ja es van suprimir totes les barreres arquitectòni-

ques i el que està previst amb aquest projecte és que les portes de ferro siguin més accessibles i que 

es puguin obrir també cap a fora i això farà que l’aforament es pugui augmentar. Per altra banda, es 

parlarà amb Serveis Tècnics per si poden trobar una solució per a que es puguin obrir amb més facili-

tat i també es parlarà de posar una senyalització per indicar l’accés al Mercat pels carrers Olivar i 

Margarides, tenint en compte que és un edifici protegit a l’entrada principal no es poden posar ram-

pes ni escales mecàniques. 

 

El Sr. Santi Ponsarnau compare que es podria tornar a posar en marxa el CIT i el pla estratègic. 

 

El Sr. Joaquim Mas respon que queda pendent de fer el retorn del pla estratègic als agents implicats. 

  

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 17:00 hores, agraint 

l’assistència i participació dels presents. 

 


